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ROK 1997 



V tomto roku funkciu starostu obce vykonávala MUDr. Darina Marušiaková 

Činnosť Obecného zastupiteľstva OZ 

Poslancami OZ boli: 1. Michal Dobrovodský, 2. Ing. Jarolím Šimo, 3. Helena Štefunková, 4. 

Anna Králiková, 5. Rudolf Križanovič, 6. Juraj Kudláč, 7. Jozef Kráľovič, 8. Rudolf Bott, 9. 

František Vidlička, 10. Ondrej Caban, 11. Jana Dobrovodská, 12. Jozef Hanus. 

Obecná rada pracovala v zložení: Ing. Jarolím Šimo, František Vidlička, Rudolf Križanovič, 

Anna Králiková. 

Obecná kanalizácia 

V našej obci sa začala budovať kanalizácia. Postup sa spomalil oproti plánu, preto, lebo sa 

vyskytli problémy zavinené vysokou hladinou spodnej vody. S problémami sa borila Stavebná 

komisia v zložení: Predseda – Jozef Kráľovič s členmi – Rudolfom Križanovičom, Jaroslavom 

Jakubechom, Martinom Sivákom a Ing. Petrom Uhrovičom. Úzko spolupracovali s Ing. 

Hasičkom, ktorý v priemere 2x týždne uskutočňuje kontrolu práce podľa projektovej 

dokumentácie a operatívne rieši vzniknuté problémy. Podľa potreby si stavebná komisia 

v spolupráci s OcÚ prizývala odborníkov z odboru vodoinštalácie a kanalizácie v obci, ako 

napr. súkromný podnikateľ Pavol Hanus. Pri práci na kanalizácii v Záhumenskej ulici sa 

vyskytli problémy so spodnou vodou, tým došlo k zmene v naplánovanom rozpočte na tento 

úsek. Došlo k zmene plánu oproti pôvodnému. Práce sa realizovali v krajnici cesty, nie 

v zelenom páse tak ako sa plánovalo a bolo potrebné paženie a prečerpávanie spodnej vody, 

aby mohli práce postupovať. Táto oblasť je najnižšie položenou oblasťou v dedine. V tomto 

úseku bude čerpacia stanica s výtlakom do spoločného kanalizačného zberača. Táto oblasť si 

vyžiadala zvýšené náklady oproti pôvodným. Zo Záhumenskej ulici išla 1. etapa od sv. Jána po 

Fridolína Danu a celá Papučková ulica po Vladimíra Lovása. V závere roku 1997 až do 

novembra bola rozšírená 1. etapa (časť druhej etapy) do mrazov sa stihli práce aj z 2. etapy po 

hlavnej ulici skoro po križovatku. Obecnú kanalizáciu realizujú Cestné stavby Nitra závod 

Trnava. Hneď po dobudovaní obecnej kanalizácie nastúpi ďalšia firma VIS Piešťany, ktorá 

bude robiť spoločný kanalizačný zberač, ktorý dovedie splašky do ČOV v Zelenči. Jednotlivé 

prípojky k rodinným domom riešila stavebná komisia za účasti občanov. 1. etapa zahŕňala d. č. 

183 po č. 197 a od č. d. 339 po 350. 

Umiestnenie zdrav. strediska 

Boli úvahy na tento účel prerobiť prázdne rodinné domy napr. rodinný dom Jozefa Pavíleka 

alebo rodinný dom Bílikových. Jednou z ďalších alternatív bolo prerobenie a využitie veľmi 

málo používanej kinosály pre všeobec. lekára, stomatológa fitnes centrum a to horizontálnym 

predelením a prehĺbením podlahy. V hornej časti by tým vznikla spoločenská miestnosť na 

rôzne kultúrne podujatia v obci, napr.: tanečné zábavy zasadnutia, svadby oslavy. 

Kriminalita 

V tomto roku viacerí občania v našej obci hlásili správy o vykrádaní domov. Podľa niektorých 

občanov takéto udalosti boli zaznamenané aj v okolitých dedinách. Občanom zmizli bicykle, 

autá a rôzne veci domácej potreby. Občania boli miestnym rozhlasom upozornení na 

nahlasovanie o pohybe rôznych neznámych osôb v dedine.  

Štafetový pochod 

Celoslovenský štafetový pochod pod záštitou prezidenta SR Michala Kováča. 



V tomto roku od Serede cez našu obec do Trnavy viedol štafetový pochod dňa 18.1.1997. 

V našej obci boli okolo 1500hod. Hlavným organizátorom štafety bola nadácia GEMMA 

z Rimavskej Soboty. 

Sochy a pomníky v našej obci 

V nedeľu dňa 19. októbra po litániách smerovala početná procesia veriacich k soche sv. 

Vendelína patróna dobytka a domácich zvierat. Kňaz našej farnosti vdp. Alojz Gubala po 

príhovore k veriacim, v ktorom hovoril o patrónovi hov. dobytka a domácich zvierat vysvätil 

sochu sv. Vendelína. Socha bola poškodená pri havárii vozidla TIR dňa 24. marca 1997 

a reštaurovaná skúseným reštaurátorom p. Prívozníkom zo Šúroviec. Socha bola kompletne 

rekonštruovaná na náklady OcÚ. Tabuľka s nápisom bola opravená podľa originálu, bola tam 

navezená zemina, vysadené kríčky a opravená kovová ohrádka. Vynaložené náklady takmer 

všetky refundovala Slovenská poisťovňa. 

Po slávnosti nasledovalo posedenie dôchodcov v miestnom klube, na ktorom s kultúrnym 

programom vystúpili naše deti pod vedením vdp. A. Gubalu. 

Klub dôchodcov 

V zimných mesiacoch členovia KD navštívili divadelné predstavenie Hriech – J. G. Tajovského 

a Dievča bez vena od A. M. Ostrovského v trnavskom divadle. V jarných mesiacoch OcÚ 

zabezpečil prednášky na tému zdravie a staroba. Prednášok sa zúčastnili dôchodcovia v hojnom 

počte. Členovia KD sa zúčastnili na výstave kvetov v Bratislave, navštívili vodné dielo 

Gabčíkovo, elektráreň a areál vodných športov v Čunove. Rodáci z Vlčkoviec, ktorí pracujú 

v týchto podnikoch sa ujali občanov našej obce. Janko Potisk a Lidka Bugárová rod. Šimová 

ochotne vysvetľovali na čo sa účastníci zájazdu spýtali. Koncom augusta sa uskutočnil zájazd 

do Rajeckej Lesnej s obhliadkou dreveného Betlehemu. Na spiatočnej ceste bola zástavka 

v rázovitej obci Čičmany. Peknou akciou býva oslava životných jubileí členov klubu, ktorá sa 

koná vždy poslednú nedeľu v mesiaci. Príjemné posedenie spestruje spev prítomných a Ferko 

Lošonský s harmonikou. Dňa 29.9.1997 29 členov navštívilo pútnické miesto Šaštín, kde si 

uctili Pannu Máriu – sedembolestnú – patrónku Slovenska. V nedeľu 19. októbra bola v obci 

vysviacka sochy sv. Vendelína. V sále PD Obecný úrad spolu so sociálnou komisiou usporiadal 

posedenie pre dôchodcov. Spevácky krúžok Vlčkovanka, ktorý pracuje pod záštitou klubu 

dôchodcov pred Vianocami nacvičil pásmo vianočných kolied. 

Matričné zápisy 

Narodili sa: Ján Dóka, syn Jozefa a Márie Dókových; Natália Čavajdová, dcéra Mariána 

a Marcely Čavajdových; Priska Kubovová, dcéra Miroslava a Moniky Kubovových; Jana 

Slováková, dcéra Ladislava a Aleny Slovákových; Karin Klačová, dcéra Róberta a Martiny 

Klačových; Eva Kucmanová, dcéra Mariána a Evy Kucmanových; Dominik Šturdík, syn 

Daniela a Alžbety Šturdíkových; Tomáš Bohunický, syn Jána a Jany Bohunických; Peter 

Mercek, syn Petra a Nade Mercekových. 

Zomreli: 14.3.97 Štefánia Vívodová, 30.3.97 Anna Popovičová, 14.4.97 Mária Potisková, 

4.5.97 Henrich Gavalec, 20.5.97 Gertrúda Šturdíková, 4.9.97 Karolína Široká, 20.9.97 Mária 

Antalová, 28.9.97 Jozef Hlavička, 22.10.97 Milan Sabo, 24.10.97 Kamil Kováčik, 22.11.97 

Mária Tomíková. 

Zosobášili sa: René Šulc z Vlčkoviec a Miriam Gajarská zo Žlkoviec – 10.5.97, Vladimír 

Široký z Vlčkoviec a Martina Hornáčková zo Serede – 14.6.97, Mário Kolek zo Šenkvíc 



a Zdenka Bubláveková z Trnavy prechodne z Vlčkoviec – 23.8.97, Vladimír Lenghart 

z Vlčkoviec a Mária Ilavská z Trnavy – 18.10.97, Vladimír Pikna a Ivana Budinská z Novej 

Bane – 18.10.97, Patrik Bédi z Veľkého Zálužia a Ingrid Grunská z Vlčkoviec – 25.10.97, 

Ondrej Blažek a Miriam Kráľovičová z Dubnice n/Váhom – 22.10.97. 

ŠKOLSTVO 

Základná škola 

Školský rok sa začal 2. septembra. V 1.r. bolo 10 žiakov, v 2.r. 10 žiakov, v 3.r. 11 žiakov, vo 

4.r. 10 žiakov. Všetkých bolo 41. 

V prvej triede sa vyučovali dva ročníky prvý a tretí. V druhej triede sa vyučovali ročníky 2. a 4. 

Pre malý počet školopovinných detí škola zostáva aj naďalej málotriedna. V školskom klube 

bolo prihlásených 41 žiakov. V septembri sa na škole uskutočnil zber odpadových surovín. 

Žiaci nazbierali 1140 kg. Žiaci boli na exkurzii v Nitre. Navštívili hrad a národopisné múzeum 

a iné zaujímavosti v Nitre a okolí. Na Mikulášskom večierku Mikuláš deťom porozdával 

darčeky, ktoré si deti navzájom pripravili. 

Na Večierku pod stromčekom deti dostali do školského klubu pekné spoločenské hry. V marci 

prebehli na škole v triedach súťaže v prednese poézie. Najlepší recitátori súťažili v školskom 

kole 16.4.97. Zvíťazili títo najlepší: 1. miesto Gabriela Smáková, 2. miesto Miriam 

Demovičová, 3. miesto Jana Brníková. 

Fašiangy na škole si deti tradične pripomenuli maškarným plesom. 

15. mája 1997cez našu obec prechádzal štafetový beh mieru. Žiaci odbehli úsek od kultúrneho 

domu po kostol a fotografia s bežcami bola uverejnená v Trnavskom športe. Deň matiek deti 

so svojimi mamičkami oslavovali 11.5. 28. mája žiaci našej školy navštívili letisko Milana 

Rastislava Štefánika, zrúcaninu hradu Devín a ZOO v Bratislave. Medzinárodný deň detí žiaci 

oslávili aj v škole, aj na miestnom ihrisku, kde súťaže organizovala TJ Vlčkovce v spolupráci 

s obecným úradom. Náboženská výchova sa v tomto roku vyučovala ako nepovinný predmet. 

Vyučoval ju miestny farár vdp. Alojz Gubala. V tomto roku zašarapatila chrípka, ktorá sa 

komplikovala so zápalom pľúc, trvala 10-12 dní. Žiaci vymeškali vyučovanie z týchto dôvodov. 

Nikto zo žiakov počas šk. roka neodišiel. Prospeli všetci žiaci okrem jedného, ktorý bude triedu 

opakovať. 8. januára 1997 natočil štáb pracovníkov Slovenskej televízie so žiakmi 4. ročníka 

vstup do relácie Centrum nápadov. Štvrtáci pod vedením riaditeľky školy p. Jarmily 

Horváthovej zhotovovali jednoduché kŕmidlá pre vtáčiky. Rozvešali ich v areáli školy. Školský 

rok bol ukončený 27. júna. Riaditeľka školy vyhodnotila prácu žiakov. Za štvrtákov sa rozlúčila 

Miriam Demovičová, ktorá odchádzala na 8 ročné gymnázium v Trnave. 

Materská škola 

Školský rok začal 2.9. prihlásených bolo 45 detí. Riaditeľkou školy bola Helena Štefunková. 

Pracovala s pedagogickým kolektívom: p. Ľud. Retzerovou, Máriou Bartošovou, Dagmar 

Jantovou, kt. neskôr odišla pracovať do Trnavy a na jej miesto nastúpila p. uč. Erika Cáliková 

z Ružindola. Prvýkrát na tunajšej MŠ bolo v novembri posedenie pri čaji s rodičmi detí staršej 

skupiny. Deti si pre rodičov pripravili malý darček. Rodičia boli oboznámení s ekologickou 

výchovou na škole. Posedenie bolo milé a rodičia odchádzali spokojní.  

Medzi deti prišiel Mikuláš (v podaní p. riad. Štefunkovej) a priniesol plný kôš sladkostí 

a dobrôt. Deti mu predviedli program a spoločne s p. uč. vyzdobili stromček. Na maškarný ples 



prišli deti v pekných maskách, pretože v tomto roku nik podujatie nesponzoroval, ceny boli 

zakúpené z Rodičovského združenia. V druhú májovú nedeľu v kinosále v obci deti vystúpili 

s programom ku Dňu matiek. V tomto roku bola pre školu zakúpená kosačka z fin. prostriedkov 

rodičovského združenia. Medzinárodný deň detí bol radostný. Všetci dostali sladké odmeny. 

Prevádzka MŠ pokračovala do 14.7., bolo prihlásených 16 detí. Od 1.7. pracovníci 

Verejnoprospešných prác VPP Obecného úradu Vlčkovce vypomáhali pri úprave okolia školy 

MŠ. Betónovali nové chodníky, natierali preliezky, oplotenie MŠ ako aj skrášľovali výsadbou 

kríkov areál MŠ. 

HNUTIA A ORGANIZÁCIE V OBCI 

Hnutie za demokratické Slovensko HZDS 

V súčasnosti má Hnutie za demokratické Slovensko – obecná organizácia 20 členov. 

Predsedom hnutia je p. Marián Miškolci a funkciu podpredsedu zastáva p. Juraj Kudláč. Na 

schôdzach sa zúčastňovali prevažne všetci členovia. HZDS pripravovalo v obci rôzne akcie 

a realizovali spolu s brancami – Tradičnou je stavanie Mája. Za pomoci sponzorov zabezpečili 

malé posedenie s občerstvením a hudbou. Ďalšou akciou bola: „Vatra zvrchovanosti“ pri ktorej 

si pripomenuli vyhlásenie zvrchovanosti a samostatnosti Slovenska. Okrem pripravených 

sladkostí pre deti zdarma, ako i občerstvenie špekáčikmi a dobrým pivom, toho roku predseda 

Marián Miškolci pripravil veľké prekvapenie a to večerný ohňostroj, ktorý bol pre malých 

i veľkých príjemným zážitkom. V r. 1997 HZDS prvýkrát usporiadalo „Mikulášsky večierok“ 

s príchodom Mikuláša anjelov, ale aj čerta. Mikuláš, ktorý deťom za to, že mu zarecitovali 

báseň, alebo zaspievali peknú pesničku rozdával bohatú nádielku sladkostí v balíčkoch. 

Sponzorsky na túto akciu prispel člen organizácie, ktorý nechcel byť menovaný, vo výške 

10 000,- korún. Balíčky pre deti pripravili podnikateľka p. Anna Ištvanovičová. Bol to krásny 

deň, o ktorom sa v obci ešte dlho hovorilo.  

Poľovnícke združenie PZ Vlčkovce – Opoj 

Činnosť združenia v tomto roku sa riadila plánom práce. Uskutočnili sčítanie zveri. 

Zabezpečovali krmivo v zimnom období. Produkcia diviny oproti r. 1996 stúpla trojnásobne. 

Je to výsledok transformácie revíru, kde sa výborne podarilo v rámci transformácie začleniť do 

poľovného revíru urbársky háj a samozrejme aj z toho, že v r. 1996 sa nepoľovalo na zajaca. 

V háji pribudlo viac krmelcov. Členovia PZ pravidelne opravovali krmelce a posedy. 

Zorganizovali výstavu trofejí a posedenie pri guláši, čo malo kladný ohlas u občanov. 

Združenie má 26 členov. Poľovný revír má teraz 1502ha, pretože zdarne výbor PZ dotiahol 

transformáciu pôdy. Za túto aktivitu bolo poďakované hlavne Ing. Krajčovičovi a p. Kudláčovi. 

Základná organizácia slov. záhradkárskeho zväzu 

Základná organizácia slovenského záhradkárskeho zväzu v našej obci pracuje s výborom 

v zložení: Predseda – Ľuboš Šuran, Tajomník – Jaroslav Kocmál, Pokladník – Alfonz Mihálik, 

Členovia – František Šuran, Peter Chrvala, Jozef Koštial, Ján Turanský, Marián Miškolci, Filip 

Uhrovič, Vladimír Michalec, Revízna komisia – Jozef Šimo, Drahomír Kabát, Alojz Uhrovič. 

Rok 1997 sa niesol v znamení 40. výročia založenia organizovaného záhradkárčenia na 

Slovensku. Medzi prvých priekopníkov patrili nesporne: Samuel Fabry, Matej Bazalica, Štefan 

Moyzes, Anton Penzol, Gustáv Kordoš, Andrej Kmeť, Viktor Buchta, Matej Lehotský. Medzi 

najstaršie ovocinárske spolky patrí Čerešnický spolok založený v r. 1796 v Jelšave. Ďalej 

založenie slovenskej ovocinárskej spoločnosti v r. 1920, ktorá pracovala do r. 1950. V marci 



1957 schválilo vtedajšie ministerstvo vnútra v Prahe stanovy novej organizácie ovocinárov 

a záhradkárov na Slovensku. Ustanovujúci zjazd SZZ sa konal 15.10.1957 a za predsedu bol 

zvolený Ján Vysolaj, za tajomníka Ing. Alexej Šimko, za podpredsedu Dominik Vysolaj 

a Andrej Kardelis. V tomto roku naša organizácia mala 72 členov a so 4 novými členmi.  

Členovia usporiadali mnohé akcie: Dňa 8.3.1997 sa konala degustácia vína, ktorej sa zúčastnilo 

19 pestovateľov s 23 vzorkami bieleho a 15 vzorkami červeného vína. Vína hodnotila 12 členná 

porota 20 bodovým medzinárodným systémom. Udelených bolo 14 zlatých medailí. 12.10.1997 

bola výstava ovocia a zeleniny i kvetov. Výstavy sa zúčastnilo 25 pestovateľov so 103 

exponátmi ovocia a 13 exponátmi zeleniny. Výstavu navštívilo 156 občanov. Výstava sa konala 

v zasadačke Obecného úradu. Hoci nebola veľká svojim rozmerom, potešila návštevníkov, 

ktorí mali možnosť vidieť, že aj v našej obci vedia ľudia dopestovať veľmi pekné zdravé ovocie 

a zeleninu. Šampiónom výstavy sa stala mohutná tekvica vypestovaná p. Petrom Cabadajom. 

Po skončení výstavy plody, ktoré si občania neprevzali boli darované deťom z miestnej 

materskej škôlky. V závere roka sa 2 členovia zúčastnili Slávneho aktívu pri príležitosti 40. 

výročia organizovania záhradkárov na Slovensku v Hlohovci, spojené s vianočným 

aranžovaním adventných vencov, ozdôb, vianočného stromčeka. Pri tejto príležitosti boli 

vyznamenaní zaslúžilí členovia SZZ. Do radov záhradkárov vstúpili noví členovia: MUDr. 

Darina Marušiaková, Jozef Miklovič, Jaroslav Madara, Jaroslav Jakubech.  

Slovenský Červený kríž SČK 

Výbor SČK pod vedením predsedníčky Margity Sabovej pracoval v takom istom zložení  ako 

v r. 1996. Červený kríž sa venoval humánnym činnostiam v obci a niekoľkí členovia darovali 

dar najvzácnejší – krv. Darcami v tomto roku boli: Jozef Orešanský, Valéria Orešanská, 

Vladimír Falath, Jozef Leitner, Ing. Peter Uhrovič, Viliam Ginga, Miroslav Sekera, Marián 

Brezík, Peter Slezák, Peter Kocmál, Miroslav Purgy, Miroslav Barinec, Ján Turanský, Jozef 

Koštial, Tomáš Bočko, Pavol Kalivoda, Vincent Benci, MUDr. Darina Marušiaková, Marta 

Králiková, Mária Križanovičová, Daniel Marcinkech. 

Telovýchovná jednota Družstevník Vlčkovce TJ 

TJ má v súčasnosti 65 členov. Sú tu zastúpení občania z Vlčkoviec, ale aj priľahlých dedín od 

žiackeho veku až do dospelosti. Činnosť je zameraná na futbal. V rámci súťaží pôsobia 3 

družstvá: žiaci, dorast, družstvo dospelých.  

Žiacke družstvo má celkovo 24 členov od 10-14r. V minulom roku hralo v súťaži III.A triedy 

v rámci okresných futbalových súťaží. Vedúcim a zároveň trénermi boli p. R. Bott a Jozef 

Valný. Jarná časť sa začala tréningom. V jarnej časti skončilo na 4. mieste z 10 družstiev. 

Celkovo nastrieľali 24 gólov o ktoré sa podelili: M. Sivák 4, M. Šulc 6, Štibraný 4, Benci 4, 

Slovák 1, Ginga 1, Bott 1. 

Družstvo dorastu v jarnej časti nebolo zastúpené. Vzhľadom na to, že zo žiackeho družstva 

odišlo 8 hráčov rozhodlo sa vedenie TJ o opätovné obnovenie činnosti dorastu. Vedenia sa ujal 

Ľubomír Sivák. Družstvo odohralo celkovo 14 zápasov. 

Trénerom A družstva bol p. Ľubomír Belko. Skladalo sa z hráčov: Sabo Ľ., Madara J., 

Miklovič, Miškolci R., Belák B., Bilčík M., Kabát D., Vaško Ľ., Kráľovič V., Šturdík J., Šturdík 

D., Orešanský J., Antal S., Miškolci R., Lovás, Štefunko I., Vidlička I. Vyhrali 14 zápasov, 2 

zápasy remízovali, prehrali 6 zápasov. Najlepšími strelcami boli: I. Štefunko 13, M. Bilčík 10, 

R. Miškolci 8, D. Šturdík 8, J. Šturdík 6. Jedným z najkvalitnejších zápasov bol zápas 



s Košolnou, keď družstvo prehrávalo o 3 góly, ale nakoniec strhlo víťazstvo na svoju stranu 

4:3.  

Výbor TJ pracoval v zložení: Alojz Svíba, Rudolf Bott, Vladimír Šuran, Vladimír Falath, 

Jaroslav Jakubech, M. Miklovič st., Ľubomír Sivák, Ivan Štefunko, Z. Matuškovičová, Štefan 

Ševčík. 

Z činnosti TJ mimo futbalového diania: V tomto roku za výdatnej pomoci OcÚ sa podarilo 

odstrániť nedostatky s kosením areálu ihriska. V spolupráci s obecným úradom a podnikateľmi 

z obce pripravili športovci Deň detí. Deti súťažili v netradičných disciplínach  (jedenie 

pukancov bez použitia rúk, pitie malinovky pomocou lyžičky, skákanie vo vreci a pod.). Tento 

deň určený pre deti mal úspech a bol najvydarenejšou mimosúťažnou akciou na organizácii 

ktorej sa športovci podieľali. Konal sa aj 3. ročník Turnaja dospelých o putovný pohár obce. 

Zúčastnili sa ho družstvá: z Križovian, Opoja a Vlčkoviec. putovný pohár natrvalo prevzalo 

družstvo z Križovian. Do športového diania i keď nebol členom TJ patril p. Biloveský, ktorý sa 

aktívne podieľal na zabezpečovaní mnohých akcií a súťažných stretnutí. P. Biloveský z rodiny 

športovcov v tomto roku navždy odišiel. 

Strana demokratickej ľavice DO SDĽ 

DO SDĽ pracovala v obci pod vedením Ing. Milana Šimu. 

Za účasti p. starostky obce, poslancov a členov aj v tomto roku položili kytice padlým občanom 

v bojoch počas SNP pri príležitosti výročia SNP. Členmi výboru boli: Jozef Hanus, Alojz 

Belák, Michal Vidlička, Jozef Šimo. 

POČASIE 

Január bol typický zimný mesiac. Mrzlo hodne, ale snehu až tak veľa nebolo. Vo februári sneh 

ešte padal, prevažne však bola suchá a mrazivá zima.  

Jar sa akosi neponáhľala. Počasie bolo veľmi studené, ak si ľudia niečo zasadili v záhradách 

nič neschádzalo. 20.IV.1997 napadol sneh v noci bola teplota -5°C. Prácam v záhradách a na 

poliach prekážal aj silný vietor. Neskôr sa počasie predsa len umúdrilo a záhradkári začali 

pracovať. 

Leto začalo s veľkými teplotami a suchom. Začiatkom júla začalo pršať. V oblasti záp. 

Slovenska to nebolo až také hrozné ako na vých. Slovensku, v povodí Moravy v oblasti 

Senického okresu, kde boli záplavy, ktoré oberali ľudí o domy a iný majetok. V blízkych 

Piešťanoch pri Váhu tiež boli obyvatelia evakuovaní preventívne, ak by sa rieka vyliala. Otrasné 

zábery zo susednej Českej republiky však nedali ľuďom pokoj a hovorilo sa o tom všade, na 

uliciach aj v obchodoch, lebo ľuďom tam nezostalo nič a niektorým sa podarilo zachrániť si iba 

holý život a niektorým ani to nie. Desiatky občanov prišli o život. Tým, ktorým sa podarilo 

utiecť rozbúrenému vodnému živlu zostalo len to, čo mali na sebe. Úhyn dobytka 

v postihnutých oblastiach hrozil epidémiami. Jeseň bola pomerne teplá, len suchá. Pršať začalo 

až v novembri. Zima s miernymi vplyvmi teplôt a s minimálnym popraškom snehu.  

 


